



Tide Plant Guard

Contains a blend of methylated soybean oil and surfactants
for applications with post-emergence herbicides

SOLUTION COMMERCIAL

READ THE LABEL BEFORE USING

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

ACTIVE INGREDIENT:

Methylated seed oil of soybean ... 50.00%

Warning, contains the allergen soy.

REGISTRATION NUMBER 34938

PEST CONTROL PRODUCTS ACT

PRECAUTIONS

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Avoid contact with eyes, skin or clothing. Do not get in eyes, on skin, or on clothing. Wear a long-sleeved shirt, long pants, chemical-resistant gloves, socks and shoes during mixing, loading, application, clean-up and repair. Wash thoroughly with soap and water after handling. Remove contaminated clothing and wash clothing before reuse.

FIRST AID

IF SWALLOWED: Call a poison control centre or doctor immediately for treatment advice. Have person sip a glass of water if able to swallow. Do not induce vomiting unless told to do so by a poison control centre or doctor. Do not give anything by mouth to an unconscious person. **IF ON SKIN OR CLOTHING:** Take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of water for 15-20 minutes. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

IF INHALED: Move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control centre or doctor for further treatment advice.

IF IN EYES: Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15-20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

Take container, label or product name and Pest Control Product Registration Number with you when seeking medical attention.

TOXICOLOGICAL INFORMATION

Treat symptomatically.

Distributed by:

Tide International Canada Inc.
245 Hanlon Creek Boulevard, Unit 102,
Guelph, Ontario,
N1C 0A1

+1-866-699-7717

Net Contents: 2 x 7.57 L

Contient un mélange de l'huile de soja méthylée et des surfactants pour les
applications avec les herbicides de post-levée.

SOLUTION COMMERCIAL

LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'UTILISATION

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

PRINCIPE ACTIF:

Huile de graines de soja méthylée ... 50%

Avertissement, contient l'allergène soja

NUMÉRO D'HOMOLOGATION 34938

LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES

MISES EN GARDE

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Tenir loin des yeux, de la peau et des vêtements. Porter une chemise à manches longues, un pantalon long, des gants résistants aux produits chimiques, des chaussettes et des chaussures pendant le mélange, le chargement, l'application le nettoyage et les réparations. Se laver à fond avec de l'eau et du savon après avoir manipulé le produit. Enlever et laver les vêtements contaminés avant de les réutiliser.

PREMIERS SOINS

EN CAS D'INGESTION: Appeler un centre antipoison ou un médecin immédiatement pour obtenir des conseils sur le traitement. Faire boire un verre d'eau à petites gorgées si la personne empoisonnée est capable d'avaler. Ne pas faire vomir à moins d'avoir reçu le conseil de procéder ainsi par le centre antipoison ou le médecin. Ne rien administrer par la bouche à une personne inconsciente.

EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES VÊTEMENTS:

Enlever tous les vêtements contaminés. Rincer immédiatement la peau à grande eau pendant 15 à 20 minutes. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

EN CAS D'INHALATION:

Déplacer la personne vers une source d'air frais. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance, puis pratiquer la respiration artificielle, de préférence la bouche-à-bouche, si possible. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Garder les paupières écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Le cas échéant, retirer les lentilles cornéennes au bout de 5 minutes et continuer de rincer l'œil. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

TOXICOLOGICAL INFORMATION

Treat symptomatically.

2/0907/3
2023-4040

PROOF

THIS PROOF IS TO BE CHECKED FOR ACCURACY

Please review and approve **Text, Spelling, Copy Placement, Size, Shape, Colors** and **Dieline**.

Authorized signature accepts responsibility for accuracy of all copy, color break and artwork. Cimarron Label is not liable for any discrepancies subsequently identified.

PLEASE NOTE: Due to color variance between printers/monitors, the colors represented by this proof cannot be deemed accurate. Please refer to a color matching system such as the Pantone Matching System for a truer representation of spot colors.

THIS PROOF IS NOT ACCURATE FOR COLOR-MATCH.

Dieline does not print.



Cimarron Label

an inovar company

4201 North Westport Ave. • Sioux Falls, SD 57107
Phone: (605) 978-0451 • Fax: (605) 978-0463

DATE	JOB NUMBER
11/1/23	225397
CUSTOMER	LABEL SIZE
WINFIELD	6.75" X 6.75"
LABEL COLORS	
 BLK	
PATTERN VARNISH: ☐ YES ☒ NO	

Form: CS 006P - 11/8/2011

☐ **ARTWORK IS APPROVED**

☐ **REVISED PROOF NEEDED**

Signed _____

Date _____

WE CANNOT PROCESS THIS ORDER WITHOUT AN AUTHORIZED SIGNATURE